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Zápis z jednání VV ČF dne 3. 6. 2022 – 06/2022 

Hotel Avanti, Brno 

 
 
Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Tomáš Pacák, Michal 

Peterka, Martin Musil, Petr Galasovský 
 
Omluveni:  Jiří Dufek 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Jan Jirovský, Veronika Jelínková, Zdeněk 

Mlčoušek, Zuzana Svobodová 
 
Omluveni: Roman Urbář 
 
Ověřovatelé: Petr Musil, Tomáš Pacák 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 15:05 
Ukončení: 18:10 
 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 05/2022 a programu jednání 06/2022  

2) Kontrola plnění usnesení VV  

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Reprezentace 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Informace ze sekretariátu  

7) Valná hromada 2022  

8) Společné setkání prezidenta, VV, hejtmanů a RVV 

9) Rozpočet 2022 a finanční stabilita 

10) Návrh úprav Legislativních předpisů 2022 

11) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

12) Návrh nominace mezinárodních rozhodčích IFF na období 2023 – 2024 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Předložení seznamů rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní školení pro sezónu 

2022/2023 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 05/2022 a programu jednání 06/2022 
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Viz výše  

 

Usnesení č. 01/06/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 05/22 

- schvaluje program jednání VV 06/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 06/22 P. Musila a T. Pacáka 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Plnění usnesení č. 04/04/22 bude předloženo na příštím 

jednání. Usnesení č. 10/05/22 nebylo naplněno zcela (ukládá projednat s předsedou ORK 

dodržování potřebných lhůt a komunikaci ORK s VV).  

 

Usnesení č. 02/06/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. Byly prezentovány 

připravené prezentace o činnosti pro VH. 

 

KŽ - komise nejednala; M. Musil v krátkosti přednesl obsah připravené prezentace pro VH. Dotazy 

k předložené prezentaci nebyly. 

 

KR - komise nejednala; V. Culka nastínil obsah prezentace za komisi. Dotazy k předložené 

prezentaci nebyly. 

 

KRO – komise se sejde 7. 6.; P. Musil přednesl v krátkosti obsah prezentace pro VH. Dotazy k 

předložené prezentaci nebyly. 

 

KEFAM – komise jednala 31.5. s částečnou účastí (2 členové nemoc); obsahem bylo nastavení 

elitních soutěží v sezóně 22/23, standard zpracování videopřenosů a rozhovorů, dále nastavení 

grafiky středového kruhu a zapojení klubových prvků v Livesport Superlize, také benchmark a 

progresivní přístup k prezentaci partnerů oddílu při superligových utkáních - potvrzovali již schválené 

nastavení; v krátkosti probírali připravovanou akci Florbalista sezóny; dalším bodem jednání bylo 

téma videoplatforma v elitních soutěží - diskuse v rámci komise bude dále pokračovat včetně TV 

nastavení, jelikož nedošlo v rámci komise ke shodě; toto téma se promítne do další koncepce 

komise; další jednání komise proběhne ještě do konce června.  
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T. Pacák přednesl obsah prezentace pro VH. Dotazy k předložené prezentaci nebyly. 

 

KRD – komise jednala 22.5. (P. Galasovský na jednání VV 24.5. nebyl přítomen) - hlavním bodem 

tohoto jednání byla nová koncepce komise; dále informoval, že materiál nominace rozhodčích IFF 

bude předložena na příští jednání VV.  

P. Galasovský referoval obsah prezentace za komisi. Dotazy k předložené prezentaci nebyly. 

 

KVM – komise proběhne v průběhu Setkání s hejtmany s VV a prezidentem v rámci diskusní skupiny; 

obsahem bude mimo jiné MČR starších žáků, Olympiáda dětí a mládeže. L. Dolejš nastínil obsah 

prezentace. Dotazy k prezentaci nebyly. 

 

KEI – komise měla termín naplánovaný, nicméně z důvodu omluv bylo jednání zrušeno. KEI 

předkládá velmi podrobnou ekonomickou zprávu přímo do materiálů jako podklad VH. 

 

KS – komise nejednala. Vzhledem k neúčasti J. Dufka nebyla diskutována připravená prezentace. 

 

Usnesení č. 03/06/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí obsah jednotlivých prezentací pro VH 

 

 

AD 4) Reprezentace 

 

Z. Svobodová za KR předložila ústní zprávu o průběhu kvalifikace na MS mužů. Poreferovala o 

úpravách v sestavě vzhledem ke změně na pozici hlavního trenéra (návrat hráčů, kteří nechtěli 

nastupovat za předchozího trenéra). Přístup týmu byl na vysoké úrovni. Zvládnutí organizace na 

místě nebylo zcela jednoduché vzhledem ke zkušenostem a možnostem pořadatele. Hala pro 

utkání nebyla na  úrovni, jaká by na takové akci IFF měla být. Okomentovala i sportovní hledisko 3 

x 15 minut. proběhla diskuse nad příčinami porážky od Slovenské reprezentace. důsledek v 

zápase se Slovenskem. V. Culka doplnil výsledek z diskuse s trenéry nejen o systému 3 x 15 

minut, ale i o sestavě týmu, která se kvalifikace účastnila.  

 

P. Galasovský v krátkosti referoval o své účasti na kvalifikaci, která probíhala v Lotyšsku. 

Organizačně ji zhodnotil jako kvalitní.  

 

Členové VV i sekretariátu diskutovali vznesení podnětu k oficiální zpětné vazbě organizace 

kvalifikace v Itálii směrem k IFF. Proběhla krátká diskuse k danému tématu. Byla diskutována 

možnost zapojení zkušených pořadatelů z velkých federací jako pomoc místnímu zástupci 

pořadatelské federace a pořadatelskému štábu. V případě potřeby a systémového uchopení od 

IFF je ČR připravena hledat formu a nastavení této pomoci. Členové VV se však shodli, že hlavní 

roli při pořádání mezinárodních akcí by měla hrát IFF. 
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Usnesení č. 04/06/22: VV ČF 

- bere na vědomí ústní zprávu o průběhu kvalifikace na MS mužů 

 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Seznámil členy VV se stavem zpracování 

dotací od NSA, kdy 31.5. dostal ČF informace o výši přidělené dotace pro rok 2022 (ve výši 93,7 % 

dotace na rok 2021). Ve srovnání s některými dalšími svazy florbal dopadl vcelku dobře, a to i ve 

srovnání s některými kolektivními olympijskými sporty. D. Novák a T. Frank budou dále jednat se 

zástupci NSA o detailním přerozdělení a výpočtech dotace. Cílem je detailní pochopení systému 

přerozdělování v rámci skupin sportů, v kterých  jsou alokovány výchozí finance, tak i jednotlivých 

oblastí (organizace sportu, talenti a reprezentace).  Vedla se diskuse nad podporou kolektivních 

neolympijských sportů, kde florbal cítí potřebu vysvětlit NSA velkou podfinancovanost                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

v této skupině sportů.  D. Novák doplnil, že s letošní finanční podporou státu je v rámci celého 

sportovního prostředí značný časový problém (cashflow), který musí několik svazů řešit půjčkami a 

upozornil na důležitost zachování a práci s naší finanční rezervou. 

Dále D. Novák informoval o připravované novele zákona o sportu: jedna z hlavních změn bude větší 

důraz na kolektivní řízení i kontrolu v NSA; dojde ke jmenování rady v rámci NSA (5 členů), dozorčí 

komise (10 osob). Novela zákona má nabýt účinnosti od 1. 1. 2023. 

 

Usnesení č. 05/06/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace o stavu dotace od NSA a dalším 

jednáním se zástupci NSA na toto téma 

- bere na vědomí informace o připravovaném zákonu o sportu s 

platností od 1. 1. 2023 

 

 

AD 6) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Z. Mlčoušek přednesl vyhodnocení přihlášek 

do soutěží 2022-2023 (uzávěrka 26. 5.). Informoval o drobném nárůstu v počtu družstev (+10 

družstev na 2456 celkem). Diskutovaný úbytek v dospělých kategoriích nenastal (očekávání 

regionů), naopak došlo k výraznějšímu nárůstu. Došlo však k dílčímu úbytku v ženských 

kategoriích, a to primárně středního věkového rozmezí a také v kategorii žen. Oscilují nám počty 

týmů starších žákyň a dorostenek. Řešeno bylo chybějící podhoubí v dívčích kategoriích (kroužky, 

neligové skupiny, z kterých lze přivádět členy do oddílů při početním propadu). Došlo také k 

částečnému snížení počtu aktivních oddílů.  

T. Frank doplnil, že výstupy z přihlášek budou ještě podrobněji analyzovány a diskutovány. 

 

Usnesení č. 06/06/22: VV ČF 
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- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o stavu po přihláškách do soutěží 2022-

2023 

 

AD 7) Valná hromada 2022  

  

Členové VV diskutovali přípravu materiálů a přípravu průběhu VH 2022 v Brně. V návaznosti na 

usnesení dubnového VV došlo na jednání prezidenta a generálního sekretáře s předsedou ORK T. 

Kafkou a členem ORK P. Zvěřinou. D. Novák referoval o průběhu schůzky, kdy nebyl dostatek času 

vše požadované prodiskutovat (předseda ORK z důvodu časové zaneprázdněnosti odcházel v 

nedokončeném jednání po 45 minutách schůzky). D. Novák informoval o další emailové komunikaci 

mezi prezidentem a předsedou ORK, kdy předseda ORK požadoval další materiály, navazující na 

společné setkání, do necelých 48 hodin, což je prakticky v období přípravy na VH a předcházející 

jednání hejtmanů velmi náročné a je potřeba interně ve spolku tento proces nastavit. Členové VV se 

shodli na nutnosti nastavení spolupráce VV a ORK při průběžné kontrolní činnosti ORK v rámci 

běžné činnosti a primárně při kontrolní činnosti před VH s dostatečným časovým předstihem. Rozsah 

podkladů je velký a není možné je připravit během několika málo hodin až jednotek dnů. Celkově 

bylo diskutováno, aby kontrolní činnost ORK byla nastavena tak, aby byl VV s průběhem a  

průběžným výsledkem seznámen, proběhla diskuse s možností reakce na zjištěné skutečnosti a 

celková zpráva pak byla předložena VH v písemné formě jako podklad pro jednání delegátů VH. 

Takové nastavení považuje VV za systémové a korektní. 

Členové obsáhle diskutovali danou problematiku a situaci kolem systému poskytování podkladů. 

Řešili zejména podobu poskytovaných pokladů a na základě hlasování rozhodl VV o tom, že je pro 

poskytování velice podrobných podkladů, s tím, že jediná omezení spočívají u individuálních smluv 

jednotlivých zaměstnanců, kdy ORK bude kontrolovat čerpání mezd vůči schválenému rozpočtu a 

současně musí být s ORK řešena hloubka poskytování jednotlivých obchodních smluv, aby nedošlo 

k ohrožení smluvního tajemství a negativnímu dopadu na ČF a proto se VV shodl na zařazení bodu 

ORK na některém z dalších jednání VV. 

Prezentace pro VH jednotlivých členů VV za odborné komise byly prodiskutovány v bodu 3). 

 

Usnesení č. 07/06/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ke konání VH 2022 v Brně 

- požaduje průběžnou kontrolní činnost ze strany ORK; pokud má 

být předkládána zpráva ORK o revizní a kontrolní činnosti 

delegátům VH, pak závěrečná zpráva z kontrolní činnosti ze strany 

ORK musí být předložena statutárnímu orgánu alespoň dvě 

jednání před konáním VH, tzn. tak, aby se mohli členové VV se 

zprávou a výsledky seznámit, mohla být zpracována případná 

vysvětlení, odpovědi a reakce a oba materiály byly součástí 

podkladů pro delegáty VH před jejím konáním; 
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- požaduje dodržení přiměřených lhůt pro předložení materiálů pro 

kontrolu ze strany ORK Sekretariátem a to minimálně 15 

pracovních dnů od každé dílčí žádosti 

- ukládá prezidentovi ČF a generálnímu sekretáři ČF informovat 

předsedu ORK ohledně poskytování podkladů předkládaných v 

rámci kontrolní činnosti ORK 

zodpovídají: D. Novák a T. Frank  Termín: 20. 08. 2022 

 

 

AD 8) Společné setkání prezidenta, VV, hejtmanů a RVV 

 

P. Musil v krátkosti komentoval přípravu a průběh společného setkání prezidenta, VV, hejtmanů a 

RVV. Vysvětloval důležitost rolí členů VV vůči hejtmanům, členům regionálních VV. V pracovních 

skupinách v rámci programu bude pozice členů VV také důležitou součástí jednání. 

 

Usnesení č. 08/06/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ke Společnému setkání prezidenta, VV, 

hejtmanů a RVV 

 

 

AD 9) Rozpočet 2022 a finanční stabilita 

 

Diskuse členů VV nad finanční stabilitou ve střednědobém horizontu bude z pohledu nákladů, 

vzhledem k časové náročnosti přípravy podkladů, probíhat až na dalším jednání VV.   

 

T. Frank v prezentaci předložil souhrnné informace k přidělené dotaci od NSA pro rok 2022 včetně 

srovnání s rokem 2021, kdy k největšímu propadu došlo u podpory reprezentace. Dle schváleného 

přístupu v případě nižší státní dotace nebude již VV dále upravovat rozpočet a sekretariát bude řešit 

dopady a situaci plynoucí ze snížení částky od NSA ve výši cca 900 tis. Kč proti plánu rozpočtu 

2022. 

 

Usnesení č. 09/06/22: VV ČF 

- bere na vědomí pokračování diskuse nad oblastí priorit a kroků 

vedoucí k udržení finanční stability ve střednědobém horizontu na 

další jednání VV 

- bere na vědomí informace k přidělené dotaci od NSA pro rok 2022 

 

 

AD 10) Návrh úprav Legislativních předpisů 2022 

 

T. Frank předložil finalizovaný materiál Návrhy úprav legislativních předpisů 2022. Vzhledem k tomu, 

že připomínky byly vypořádány, shodli se členové VV na schválení předložených materiálů návrhů 

úprav Legislativních předpisů, Disciplinárního řádu a Soutěžního řádu. 
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Současně členové VV vzhledem k nesouhlasu s předloženým navýšením poplatků za odvolání 

jednomyslně neschválili návrh úpravy Statutu ORK a Odvolacího řádu. 

 

Usnesení č. 10/06/22: VV ČF 

- schvaluje finalizované materiály: 

10a - Návrh úprav Legislativních předpisů pro VV 06-22; 

10b - Návrh změn Disciplinárního řádu pro VV 06-22; 

10d - Návrh úpravy Soutěžního řádu pro VV 06-22  

- ukládá zveřejnit schválené materiály na webu ČF 

zodpovídají: T. Frank  Termín: 10. 06. 2022 

 

- neschvaluje materiál 10c - Návrh změn Statut ORK a Odvolací řád 

pro VV 06-22 

- ukládá informovat předkladatele 

zodpovídají: T. Frank  Termín: 10. 06. 2022 

 

 

AD 11) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

 

Členové VV dále z důvodu časové náročnosti nediskutovali materiál Akční plán rozvoje žen ve 

florbale, který je v připomínkovacím řízení pro jednání VV 08/22.  Bod byl přesunut na další jednání. 

 

Usnesení č. 11/06/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 12) Návrh nominace mezinárodních rozhodčích IFF na období 2023 – 2024 

 

P. Galasovský za KRD nepředložil Návrh nominace mezinárodních rozhodčích IFF na období 2023 

– 2024 a zažádal o odklad na další jednání. 

 

Usnesení č. 12/06/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Předloženi seznamů rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní školení pro 

sezónu 2022/2023 

 

P. Galasovský předložil Seznamy rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní školení pro 

sezónu 2022/2023. 

 



 

 
Zápis z jednání VV červen 2022 - ověřený   
 8/8 

Usnesení č. 40/06/22: VV ČF 

- bere na vědomí Seznamy rozhodčích a delegátů pozvaných na 

celostátní školení pro sezónu 2022/2023 

 

Na závěr jednání proběhla diskuse nad tématem negativní facebookové komunikace ohledně 

přístupu ČF k mezinárodnímu tématu nastavení Future Floorball. Součástí tohoto tématu je případné 

nastavení změny herního času na 3 x 15 minut, ale i další, na to navazující dopady.  Došlo k jednotné 

shodě členů VV, že platforma Facebook apod. není prostor pro oficiální diskusi členů sekretariátu 

nebo členů VV s florbalovou veřejností. 

 

Z. Svobodová komentovala akce kolem tématu, kdy se primárně jedná o aktivaci této komunikace a 

jí podobných aktivit ze strany finské federace, která zásadně odmítá přechod na systém 3 x 15 minut.  

Členové VV si potvrdili, že je tu velká potřeba detailnějšího rozpracování tématu, které napomůže 

členům VV pro budoucí rozhodnutí a oficiální postoj k této složité diskuzi. 


